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Dotyczy:  Wybiegu dla psów zlokalizowanym na os. Oświecenia  
 
 
    W imieniu mieszkańców os. Oświecenia zwracam się z prośbą o poprawę bytu oraz 
bezpieczeństwa na wybiegu dla psów zlokalizowanym na obrzeżach os. Oświecenia ( za 
garażami przy ul. Piłsudskiego).  
Wybieg  przy tej lokalizacji jest od wielu lat zaniedbany. Prowizoryczne ogrodzenie, brak 
ławek oraz rzadkość koszenia trawy negatywnie wpływa na korzystanie z tego wybiegu.  
Wnioskuję o poprawę jakości wybiegu poprzez: oznakowanie wybiegu, poprawę jakości 
ogrodzenia, ustawienie choć jednej ławki na terenie wybiegu.  
 
Bardzo proszę o ustosunkowanie się do mojej prośby.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Z poważaniem,  
Maria Lisiecka- Pawełczak 

 
 
 
 
 
 
  


